

本院學生勇奪 uShine Case Challenge 2011 冠軍

College Students Won Championship in uShine Case Challenge 2011 20/11/2011



本院學生黃曉穎同學（國際貿易與中國企業學 /1；最左）、郭凱傑同學（環球商業學 /1；右二）、羅嘉傑同學（環球商業學 /1；最右）及隊友參加由德樂會主辦、德勤會計師行贊助的 uShine Case Challenge 2011 比賽勇奪冠軍。

College students, Ms Wong Hiu-Wing (IBCE/1; far left), Mr Kwok Hoi-kit (GBS/1; 2nd right), Mr Law Ka-kit (GBS/1; far right) and their teammate won the championship in the 'uShine Case Challenge 2011,' organised by the Deloitte Club and sponsored by Deloitte Touche Tohmatsu.

書院與聯合劇社茶聚

Tea Gathering with the College Drama Club 29/11/2011

書院假文怡閣為聯合劇社舉行茶聚，祝賀該社於本屆的「四院劇賽」中取得優異成績。兩位話劇界前輩，書院校友會會長殷巧兒女士及資深書院導師蔡錫昌先生到來與社員分享戲劇心得。

To celebrate the outstanding achievements of the College Drama Club in the "Inter-Collegiate Drama Competition" this year, a tea gathering was hosted by the College at the College Staff Common Room. Two special guests, Ms Lina H Y Yan, President of the United College Alumni Association and Mr Hardy S C Tsoi, Senior College Tutor, were invited to share their expertise and experiences in drama with the students.



2011 年中大校友日暨聯合書院院長晚宴

CUHK Alumni Homecoming 2011 cum United College Head's Dinner 4/12/2011



聯合書院校友會於大學本部百萬大道設有兒童遊戲攤位，與眾同樂，連續三年奪得「我最喜愛的攤位」大獎。

The United College Alumni Association set up a game booth which was very popular and the Association won the Favourite Booth Award for three consecutive years.



書院為校友安排暢遊校友徑活動，由學生帶領校友參觀陳震夏宿舍。

The College arranged Alumni Trail Tour for participants in the afternoon, in which students led the alumni to visit Chan Chun Ha Hostel.



聯合書院校友會會長殷巧兒女士（後排左五）及院長馮國培教授（後排右四）與到場校友敬酒及合照。

Ms Lina Yan, President of the UC Alumni Association (back row, 5th left) and Professor Fung Kwok-pui, College Head (back row, 4th right) made a toast and posed a photo with the dinner participants.

校友事務處處長楊如虹女士（左七）親臨院長晚宴場地以示支持，並與書院行政人員及校友會同仁合照。

Ms Antonia Y H Yeung, Director of Alumni Affairs (7th left), came to show her support at the Head's dinner. She posed a photo with College administrative staff and the officers of the College Alumni Association.

